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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miként kerülnek kielégítésre a kis-, és közepes vállalkozások kedvezményes hitelek iránti
igényei? "

címmel .

Abenyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrégiben napvilágot látott információk szerint a Magyar Nemzeti Bank állítólagosan június 1-é n
induló kedvezményes hitelprogramja keretében igényelhető források felső korlátja 400 millió
forintról 3 milliárd forintra került megemelésre . Mivel ezzel egyidejűleg a rendelkezésre álló keret
mértéke - amelyet 250 milliárd forintban határoztak meg — nem emelkedett, nyilvánvaló, hogy a z
intézkedés nyomán kevesebb számú kedvezményes hitel kihelyezésére lesz lehetőség.

Végeredményben elmondható, hogy az intézkedés nyomán ismét a kis-, és közepes vállalkozáso k
járnak rosszul.

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy miként tervezik kielégíteni ezen kisebb volumen ű
forrásigényű gazdálkodó szervezetek kedvezményes hitel iráni igényeit?

Arról is kérdezem egyúttal Tisztelt Miniszter Urat, a hitel kihelyezésben közreműködő pénzügyi
szervezetekkel kapcsolatos tárgyalások állásáról, valamint arról, hogy mennyiben tartható a hitelezés
beindításának közelgő határideje?

Várom minden kérdésre kiterjedő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. május 28 .

Tisztelettel :

Vó1wél' Janos
bbik
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